



قرية الإمارات العالمية للقدرة
Emirates International Endurance Village

HORSE WELFARE POLICY

سياسة الاعتناء بالخيول

Emirates International Endurance Village (EIEV) assures the implementation of horses' welfare during all its organized events, by doing the following:

- 1) Providing horse care through qualified staff and high-standard procedures in each event, to ensure horse safety and fitness to compete.
- 2) Assuring that any action of horse abuse by using doping or illicit use of medication or using natural riding aids or artificial aids will not be tolerated.
- 3) Ensuring that horses are trained and compete on suitable and safe conditions such as tracks and grounds to reduce the factors that could lead to injury.
- 4) Ensuring that competitions do not take place in extreme weather conditions that affect the welfare or safety of the horses.
- 5) Reaching excellence in horse stables management while complying with the best practices such as comfort, safety, hygiene, ventilation, high-quality food, and water availability.
- 6) Ensuring that during the transportation of horses to events and races, they are fully protected from any danger and provided with all means of care and supplies to protect them against risks and provide them a safe environment.
- 7) Ensuring that horses are treated with proper veterinarian treatment at all times in cases such as (injury, exhaustion, and retirement, among others) to assure horses' welfare and preserve their well-being and safety.
- 8) Providing continuous education at a high level to all people involved or not in equestrianism (veterinarians, riders, grooms) in all EIEV platforms.

تحرص قرية الإمارات العالمية للقدرة على ضمان حصول الخيول على العناية والرعاية اللازمة في جميع الفعاليات التي تقام على ميادينها، وبناء عليه تضمن قرية الإمارات ما يلي:

1. توفير الرعاية اللازمة للخيول من خلال كوادر مؤهلة، وطبقاً لإجراءات عالية المستوى في جميع السباقات والفعاليات، بالإضافة إلى التحقق من سلامة الخيول وجهازيتها للمنافسة.
2. عدم التهاون مع أوجه الإساءة للخيول سواء كانت الإساءة بالفعل أو بنية تعاطي المنشطات، أو باستخدام غير المشروع للأدوية، أو باستخدام وسائل الركوب الطبيعية أو الوسائل الاصطناعية.
3. إقامة منافسات الخيول على أرضيات مناسبة وأمنة؛ لتقليل العوامل التي قد تؤدي إلى إصابة الخيول وضمان سلامتها.
4. لا يسمح بإقامة السباقات والفعاليات في الظروف الجوية القاسية التي قد تؤثر على صحة الخيول وسلامتها.
5. التميز في إدارة إسطبلات الخيول من خلال توفير إسطبلات تتوافق مع أفضل الممارسات، على أن تكون مريحة، وأمنة، ونظيفة، وجيدة التهوية، مع توفير الغذاء عالي الجودة، والمياه بشكل دائم.
6. أثناء نقل الخيول إلى السباقات والفعاليات يجب التأكد من حماية الخيول من أي نوع من أنواع الخطر، وتوفير كافة وسائل الرعاية اللازمة، وتوفير بيئة آمنة لها.
7. التأكد من حصول الخيول على الرعاية البيطرية اللازمة في جميع الأوقات والحالات مثل (الإصابة، والإرهاق، والتقاعد وما إلى ذلك) لضمان أعلى معايير العناية بالخيول، والحفاظ على رفايتها وسلامتها.
8. توفير التعليم المستمر على مستوى عال لجميع الأشخاص، وفئات العاملين في مجال الفروسية (كالأطباء البيطريين، والفرسان، والسياس) على جميع منصات القرية.